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z obrad sesji Rady Gminy Górno odbytych w dniu 29 marca 2012 roku w lokalu
IJrzędu Gminy w Górnie.
Sesję rozpoczęto o godz. 14.00 zakończono o godz.2l.00
Lista obecności Radnych w zńączentu.
W sesji ponadto udział wzięli:

1. pan zdzisław wrzałka -starosta kielecki
2. Pan Przemysław Łysak- Wójt Gminy
3. Pan Paweł Marwicki - Za-ca Wojta Gminy
4. Pan Jacek Pirog- Sekretarz Gminy
5. Pani Kierownik ZOZ Górno Alfreda Zawierucha Rubak
6. Pan Dariusz Skiba - Radny Powiatowy

oraz kierownicy referatów, jednostek organizacyjnych i sohysi.
Projekt porządku obrad sesji:

,v 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej wazności-
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protok ołtt zpoprzedniej sesji.
4. Przyjęcie uchwał w następujących sprawach:

1/w sprawie zmtan w budzecie gminy na 2012 rok
2/w sprawie zmiany Wielolętniej Prognozy Finansowej Gminy na lala 2alż,
2022
3/w sprawie nadania Statutu Zespołowi Ośrodkow Zdrowia w Gornię
4lw sprawie nie vrryrażenia zgody na wyodrębnienie w budzecie gminy
środkow stanowiących fundusz sołecki
5/w sprawie zmiany uchwĄ Nr XVVllOlżOlż zatwierdzającej Gminny
Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemow Alkoholowych oraz
przeciwdziałaniaNarkomanii w Górnie na rok zan.
6lw sprawie zńwięrdzenia zarządzenla porządkowego ffi 11l20I2 Wojta
Gminy Gorno z dnia 1 marca ż0I2 roku w spra\^/ie okręślenia inkasenta

-- podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od osob flzycznych w sołectwie
Krajno - Parcele
7l w sprawie odwołania członka Rady Społecznej Zespołu Ośrodkow Zdrowia
w Gornie
8i w sprawie powołania członka Rady Społecznej Zespohr Ośrodków Zdrowia
w Gornie
9/w sprawie odwołania członka Rady Społecznej Zespołu Ośrodkow Zdrowia
w Gornie
10/w sprawie powołania członka Rady Społecznej Zespołu Ośrodków Zdrowia
w Gornie
IIlw sprawie odwołania członka Rady Społecznej Zespołu Ośrodkow Zdrowia
w Górnie
IŁlw sprawie powołani a człoŃa Rady Społeczrej Zespołu Ośrodkow Zdrowta



w Gornie
I3lw sprawie odwołani a czŁoŃaRady Społecznej ZespoŁl OŚrodkow Zdrowla

w Górnie
l4tw sprawie powołani a człorkaRady Społecznej Zespołu Ośrodkow Zdrowia

w Gornie
15/w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej Z tYtułu

wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania vządzeń
infr astruktury technicmej
1,6lw sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącYmi

własność Grniny Gorno
I7lw sprawie przęzlaczenia do sprzedaĄ lokali mieszkalnych w domach

Nauczyciela na terenię Gminy Górno
18/w sprawie przyjęcia ,,Programtr opieki nad zwierzętamt bezdomnYml oraz

zapobie gania b ezdomności zwie rząt" t:ra terenie Gminy Gorno
titw sprawie warunków i trybu wspierania rozwoju sportu ptzez Gminę GÓrno

20lw iprawie przyjęcta stanowiska w zakresie oczekiwań gminY co do

e fektyvm ej r ealizacji zadań o świ atowych
żtlw sprawie ustalenia wysokości opłaty za świadczenia prowadzonego PrZęZ
Gminę Górno Gminnego Przedszkola w Cedzynie
22lw sprawie utworzeniaZespoŁu Szkół w Górnie
23lw sprawie utworzęnia Zespołu Szkół w Woli Jachowej

5, Informacj a Woj ta z działalnoś c i mi ę dzyse syj nej .

6.Interpelacje, wolne wnioski.
7 . Odpow tedzi na interpelacj e.

8.Zamknięcie obrad sesji.

Ad.l. Siedemnastą sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom Pan

Grzegorz Skiba priewodniczący Rady Gminy, ktory stwierdził , że w sesji bierze

udziń 14 radnych (spoznił się Pan Andrzej Łakomiec )- Rada GminY j est władana do

podejmowarria uchwał.
Ad.2.
pan Radny Władysław Kowalczyk złożył wniosek o rozszerzenie Porządktr obrad o

dodatkow} puŃi nłiązany z informacją Wojta o sytuacji w Gminnym OŚrodku
pomocy Spółecznej. przewodniczący zaproponował, że będzie to 5 punkt porządku

obrad natomiast kol ej ne punkty trle gną prze suni ęciu.
Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad porządkiem obrad. W głosowarriu bierze

udziń 14 Radnych.
Porządek obrad sesji został przyjęĘ jednogłośnie , I4,,za"
Ad.3.
W głosowaniu bierzeldział 14 Radnych.
Protokoł z ostatniej sesji został przyjęty jednogłośnie _ I{,,za"



Przebieg obrad sesji:
Przewodniczący Rady Gminy przekazŃ głos Panu Staroście -Zdzisławowi Wrzałce:
-Dziękuję za zaproszęnie mnie na dzisiejszą sesję, udział w niej jest dla mnie bardzo

wazny w ten sposób mam możliwość zorientować się jakie problemy występują w
Państwa Gminie. Clrciałbym równiez przedstawić sytuację, jezeli chodzi o

pozyskiwanie środkow zewnętrznych na działania wspólne, ktore powodują żę

istnieje wspołpraca między samorządami, ktora jest konieczna do realtzowanta
inwes§cji przede wszystkim drogowych. Nie tak dawno otrzymaliŚmy z
ministerstwa spraw wewnętrznych środki w ramach tzw ,, powodziówek", są to
środki na remonty dróg, ktorę ucierpiały rowniez w trakcie powodzi ale równiez
podczas np. ulewnych deszczy. Uzyskaliśmy juz środki z pierwszej franszy w kwocie
1,5mln, mamy nadzieję, że kolejne transze przyniosą nam kolejne środki. W sumie

dla Pani Wojewody przedstawiliśmy pięć wnioskow o inwestycje drogowe, frzy z
nich uzyskały pozytpvną opinię, wśrod nich jest pństwa gmina, ktora się doskonale
rozwija pod względem turystycznym. Należy budować pozyĘwny wizerunek
samorządu orazpowiatu. Obecnie znajdujemy się w takim momencie, że pieniądze

ze Srodkow Regionalnego Programu Operacyjnego w zasadztę się skończyły, każde
zewnętrzne środki które uda się pozyskać dla Powiatu są niezwykle wazne i istotne.

Wkłady własne spowodowaĘ że samorządy ,,wykrwawiły"się finansowo. Jako
starostwo pozyskaliśmy pewne środki z Ministerstwa Kultury na remont obiektow
zabytkowych, również pewne środki poryskamy z trw. schetynówek w tym roku ten
proglam jest o tyle niekorzystny, ze dofinansowuje inwestycje w 30% a w latach
poprzednich było 50% takie dofinansowanie jest rowniez planowane na rok następny.

Przy okazji dzisiejszego spotkania chciałęmzaznaazyó, ze obecny znami dzisiaj Pan
Dariusz Skiba - Radny Powiatowy ma swój udzjil. w pozyskaniu tych środków.
Zarząd Powiatu jest wprost zasypywany wnioskami od waszego Radnego
Powiatowego. Wniosek w sprawie drogi Krajno Zagorze wpłynął równięż od władz
Waszej Grniny. Wiemy wszyscy ,żew rejonie tej drogi powstaje bardzo ładny obiekt,
ktory będzie przyctryał coraz więcej nviedzających, W §m roku wykonamy 2 km te1

drogi a następnie w ciągu dwoch lat wyremonfujemy 1acałą.
Niędawno powołaliśmy Radę Pożytku Publicznego czyli Radę, ktora sktrpia

Organizacje Pozarządowe zrzeszonę w naszym Powiecie myślę, ze jest to duzy krok
do budowania społeczeństwa obywatelskiego. Nie tak dawno została powołana

Powiatowa Rada do Spraw Kombatantów, ktora ma na celu wspieraó te osoby ktore
zasłużyły się dla naszego kraju. Jej cel to lepsza obsługa kombatantów, lepszy dostęp
tych osob do Słuzby Zdrowta, opieka nad miejscami pamięci narodowej oraz
angazowanie młodzieży do tego rodzafu dzińań.
Pan Wojt Przemysław Łysak:
-WspoĘraaa zę Starostwem układa się bardzo dobrze, bardzo się cieszymy, że te
pieniądze, które dało Ministerstwo -1,5 mln złotych trafiły właśnie do naszej gminy,

a takich potrzebujących gmin w powiecie jest 20 i w kazdej wiele kilometrow drog
do remontu. Chcemy, żeby naszagmina się rozwijałałprzytosiła chlubę Powiatowi.
Po ostatniej wizycie komendanta Policji - Roberta Szydło dowiedzieliśmy się, ze są



przymiarki aby likwidować Posterrnki Policji na miejsce ktorych powstawałv bv
tzw ,,punkty przyjęó" z kilkugodzinnymi dyzurami w tygodniu. Dotychczasowa
współpraca z naszym posterunkiem w Gornie układała się bardzo pomyślnie
i chcielibyśmy, żeby nadal on został. Korzystając z okaąi mozliwości zadawania
pytań zwTacam się do Pana Starosty z tym problemem.
pan starosta kielecki -zdzisław wrzałka:
-Nie znam szczegółów tej sprawy, ale są przymiarki aby zreorganuzowaĆ pracę

Policji, myślę jednak, że powinno byó to poprzedzone debatą np. na Komisji
Bezpieczeństwa. Pan Komendant obiecał, że będzie prowadził rozmowy z władzami
każdej gminy i nie uczyni niczego wbrew woli mieszkńcow.
Przewodnłczący Rady Gminy Pan Grzegorz Skiba.
_Dziękuję Panu Staroście za dzisiejsze prrybycie do Nas i za to, że Starostwo
Powiatowe i Zarząd przyczynia się do tego, iż nasza gmina będzie mtała nową
odremontowaną d.ogę powiatowa po ktorej będą 1eźdzlli rzęsze turystow z cŃej
polski. Dzisiaj jń dziękujemy za clrodniki, które pojawią się niebawem w
Bęczkowi e i Leszczynach,
Pani Radna Aneta Dudzik:
-Panie Starosto chciałam w imienirr mieszkańcow Cedzyny podziękowac za
zaangażowanie, konsekwencje i dązenie do tego abyśmy mieli taki piękny budynek w
postaci szkoĘ w Cedzynie.
Pan radnyAndrzej Łakomiec :

-Chodzi mi o to czy nię znalazłoby się jakieś parę złotych na drogę Powiatową
Beczkow _Zaskale, ta droga teraz po zimie jest w bardzo ńym stanie, a druga sprawa

to oświetlenie drog powiatowych, mażę by Powiat dołożył parę złotych do tego

oświetlenia, bo drogi sąwąskie nie ma pobocza. Bo to była decyzja jednoosobowa.

- JężeIi chodzi o drogę to pojedzie tam ktoś z Zaruądu Drog i jąobejrzy natomiast
odnośnie oświetlenia to jest zadante gminy i nie mozemy partycypować w kosztach.
Kierownik SZOSZ- Barbara Raczyńska.
-Chciałabym zapyĄaó o projekt z działania 9.1] dotyczącego środkow na

przedszkola, wiemy że jest wytypowane 31 gmin, czy Pan Starosta coś wię na ten

temat, czy będzie jakiś dodatkowy nabor?
pan starosta kieleckt -zdzisław wrzałka:
-Są to działania w gestii Urzędu Marszałkowskiego, jest to szerszy problem bo nie

ma teraz kontynuacji i te przedszkola ktore powstaĘ ze środków unijnych muszą się

utrzymywac ze środków samorządow. Nie umiem szczegółowo odpowiedzieć na to
pytanie ponieważ jestem pozatymi działaniami.

Ad.4 pkt.1
Głos zabrałaPani Skarbnik Marzanna Jop:
-Konieczność zmian w bu&żecie gminy na2a|2 rok spowodowana jest podpisaniem

umowy na dofinansowanie Projektu: Aktywizacja społeczno zawodowa osob

bezrobotnych rLa terenie Gminy Górno" realizowanego w ramach Programu

operacyjnego Kapitał Lldzki, nvrotem na rachunek Urzędu Gminy nienaleznie



pobranych zasiłkow i sĘpendiów socjalnyclr stanowiących obecnie dochód buóźetrr
pństwa oraz w mviązku z bieżącą realizacją budzetu. W efekcie plan dochodow
i wydatkov/ po zmianach wynosi 3 .820.424 zł.
Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczyttlje treść uchwały w sprawie
zmian w budżecie gminy na}aIż rok. W głosowaniu bięrze trdział 15 Radnych.
Uclrwała zo stała pr zy j ęta jedno gło śnie .

Uchwała Nr XVII l1ż6Dan stanowi załącznik do protokołu.

Ad.4 pkt 2

Głos zabrńa Pani Skarbnik Marzanna Jop:
-W zwtązku zę zmianą kwoty planowanych dochodow i wydatkow budzetu gminy na
2OIż rok oraz aktualizacją kwot plarrowanych na realizację przedsięwzięć
w poszczegolnych latach wprowadza się zmiany w Wieloletniej Prognozie
Finansowej na lata 20 t2 -2022.
Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczytuje treśó uchwały w sprawie
zmlany Wieloletniej Prognozy Finansowej na Iat 2012-2022. W głosowaniu bierze
udziń 15 Radnych.
Rada Gminy przystępuje do głosowania.
Wyniki głosowania:

-13 radnych,,za"
- 0 radnych,,przeciw"
- 2 radnych,,wstrzymało się"

Uchwała zostaj e przyj ęta.
Uchwała Nr XVID127 fta0 stanowi załącznk do protokofu.

Ad.5 pkt 3
Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Skiba poprosił o zreferowanie projektu
uchwały Panią Dyrektor Zespołu Ośrodkow Zdrovna Gorno - Alfredę Zawieruclrę
Rubak:
-Z lwagi na wejście w życie ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności
leczniczej (Dz.IJ.20II.1I2.654) na|ężało dostosować statut istniejącego Zespołu
Ośrodkow Zdrowta w Gornie do aktualnie obowiąrujących przepisow. W związku z
zaistniałą sytuacja podjęłam się opracowania tego Statutu, ktory został po

zaakceptowaniu ptzęz Panią Mecenas do Państwa wysłany, Wczoraj Jęsz;cz;e pewne
zmiany naniosł Pan Sekretarz, Zwrócę tęraz uwagę na te zmiany w poszczegolnych
paragrafach:
- rozdziń I § 1 pkt drugi zmienia się się na ,,SiedzlbąZaĘadu jest rniejscowość
Górno"
- rozdział I § 8 pkt 6 dopisuje się ,,Przygotowanie i przedkładanię Radzie Społecznej
Zakładl:planu finansowego, w tym planu inwes§cyjnego, corocznego sprawozdania
z pIanl finansowego, w tym planu inwestycyjnego do końca I kwartału roku
następnego" oraz,,przygotowanie i przedkładanie Radzie Gminy projektu Statutu i



jego zmian""-rózdziń 
III § 12 pkt 4 dopisuje się ,,w posiedzeniach Rady Społecznej uczestniczY

Dyrektor ZOZ
_§ 13 przyjmuje brzmienie:,,w skład Rady Społecznej wchodzą:

. przewodniczący Rady Społecznej - Wójt Gminy Gorno lub osoba Przez niego

ld'ryZnaczona,
. przedstawiciel wojewody świętokrzyskiego,
, przedstawiciele wyłonieni w liczbie 5 osób"

-pkt 3 i 4 zostaje wykreślony
-pt t z - ,)przęwodnic"ącemu Rady Społecznej przysługuje prawo do wnioskowania o

odwołani e człalkaRady społecznej lub powołania nowego"
-rozdział Iv §1? pkt Ś - 

"mienia 
się na ,,zactryanie kredytow lub pozyczek, Na

p o§ czkę powyżej 1 0 0 . 0 0 0, 0 0/stu tysięcy złoty cW zgo dę wyr a;ża Rada Gminy"
- wykreśla się § 26 orazpodpisy pod Statutem

przewodn1czący Rady Gminy Clrzegorz Skiba odczytuje treŚc uchwały w sPrawie

nadanie stafutu zespołowi ośrodków zdrowia w Gornie.

W głosowaniu bierŹ e ldział 1 5 Radnych. Uchw aŁa zostaje przyj ęta j ednogłoŚnie.

Uchwała Nr XVIII ll2sl2012 stanowt zŃącznlk do protokołu.

po piętnastominutowej przerwie głos zabrń ZastępcaWojta Pan Paweł Marwicki:
-przygotowaliśmy salę na dzisiejszą sesję w odpowiedni sposób, tak aby mogli się

pomiescie zaproszeni goście, jednak ktoś bez wiedzy Wojta odpowiedzialnego za

przygotowanie logistyczne przemeblował stoły i na przyszłośc prosiłbym zebY nie

iobic takich ,r""ry, szanujmy się nawzajęm. Panie Przewodnicząęy proszę o aPel do

wszystkich uczestnikow aby nie robić przemeblowń na tej sali.

Pan Wojt Przemysław Łysak:
- Ja w pororumióniu z Panem Przewodniczącym przygotowałem salę i ona tak będzie

nu prryrrłość wyglądala, dzisiaj mieliśmy wyjątkowego gościa i było mi wstYd,ze

Wójt Marwicki musiał siedzieć gdzieś na przystawce.

Przewodniczący Rady Gminy Gtzegorz Skiba:

-Ja teżjestem tym faktem zdziwiony, Ten stoł był równiez dlatego aby Pani, ktora

protokohr3e nie pisała na rogu stohl prezydialnego i nie przeszkadzalt sobie nawzajem

, Purr.ro Radnym Zielonką. Proszę o nieprzestawianie tego stolika.

Ad.4 pkt 4
pani Śkarbnik Marzanna Jop poinformawała, iż na podstawie ustawY z dnta 2a

lutego 20ag roku o funduszu sołęckim (Dz.U. Nr 52, poz. 420) Rada GminY

,orJt ryga do dnia 31 marca 2012 roku o wyodrębnieniu w budzecie gminY Środków

stanowiących fundusz sołecki w 2013 roku, podejmując uchwałę, w ktorej wYaża
zgodę bądźnie na wyodrębnienie funduszu w roku brrdzetowym.

Następnie o zabtanie głosu poprosił pan Radny Jan sikora:
_Uwazam, że to powinno być przedyskutowane na Komisji Bu*żetu, a Poza tYm



dlaczego w projekcie uchwały jest zapis ,,nie wyraza się zgody"?

ZastępcaWojta Pan Paweł Marwicki:
_przepisy o funduszu sołęckim funkcjonują od kilku lat i nigdy nie podjęta była

decyzja o wyodrębnieniu środków w buóżecie na ten cel.

Pan Radny Jan Sikora:
-Od 3 lat taka uchwałę podejmujemy.

ZastępcaWojta Pan Paweł Marwicki:
-oczfwlscie mozemy na ten temat podyskutować, ale do tej pory Rada nie wyraziła

zgody na utworzeniu takiego funduszu.
Pan Wojt Przemysław Łysak:
-Do tej pory nrgdy nie było wniosku od ktoregokolwiek sohysa żeby taki fundusz

utworryŁ. Za tym idą dodatkowe obowią,zki obarczające sołtysa, do tej Pory
w nasŹej gminie nie było takiej tradycji, my jesteśmy jednak otrvarci na takie

dyskusje, zawsze mozemy zwrot ,,nie wyraża" zastryić zwrotem ,,wyrraża".
Pan Radny Władysław Kowalczyk:
_W jakiej wysokości ma być utworzony ten fundusz i na jakie cele?
ZastępcaWojta Pan Paweł Marwicki:
_Wysokoś ć przentaozonana ten cęltua|eżniona jest od ilości mięszkańców w darrym

sołóctwie, zadania które mogą byc wykonywane ze środkow tego funduszu okreŚla

ustawa o samorządzie gminnym, czylt wszystkie cele publiczge. Decyzję, ktora

podejmiemy dzisiaj dotyczy roku przyszłego. Prry realizacji trzęba złoĘÓ zapytanie

ofertowe, wyłonic najkorzystrriej sza ofertę.

Pan Janusz Bednarz -sohys miejscowości Radlin:
Z Ęm funduszem sołeckim to jest tak, żę Krajowe Stowarzyszenie żeby zaistnieĆ

wymyśliło fundusz sołecki , środków nie moznałączyó z innymi sołectwami, sołtys

musi się zaangażować i nobić to zgodnie z prawem. Poprzednia Rada doszła do

wniosku, żę to się mija z cęlem.
Pan Radny Jan Sikora:
-Dzięki temu funduszowi jest kładka w Woli Jachowej gdzie ruda sołecka

zadeóydowała, że kupimy materiał, jest to obciążenię dla sołtysa, ale trzeba się

zaangażować, możnaztakich środkow doposaĄć świetlicę azy Dom Kultury. Istniał

taki fundusz ,który procentowo był odpisem naliczanym od zebranych podatkow.

Pani Skarbnik Marzanna Jop:
-podejmując decyzje o utworzeniu funduszu sołeckiego trzeba mieć nauwadze, że te

środki muszą byc wyodrębnione ze środków bud:żetu gminy. Musicie Państwo mieĆ

świadomość, żę sytuacja finansowa gminy w przyszłym roku wcale nie będzie

wyglądał a znacząco lepiej,
Pan Radny Andrzej Łakomiec:
_Ja bym był za tym funduszem, np. Pan sohys z Podmąchocic juz w zeszĘm roku

prosił o wykopanie rowu, ja wnioskowałem o lusterko,można by coś ztego funduszu

pomałtr zrobić. Te decyzje powinna podejmować cała Rada Sołecka dzisiaj sohysi nie

mogą zadecydowac czy chcą czy nie chcą.
Pani Teresa Szlufik- sohys miejscowości Górno - Parcele:



-Trzęba wziąć pod uwagę ile mamy mieszkancow w danym sołectwie, bo np,

w podmąchocicach jest 200 osob u ,L ry* idzie kwota 600 zł, Mowimy o drogach

mostkach, p.".p.rrńh według minie lepiej zrobió Przetarg tutaj w gminie bo tutaj

ktoś się tym profesjonalnie zajmle,

Pan Radny Emil Machul:
-Czyto jest ta ńota 30 ńna mieszk ńca,czy mniej czy więcej ,żebym wiedział nad

crym glosuję?
Pani Skarbnik Marzanna Jop:
_Nie jeste m tęraz w stanió powiedzieć jaka to jest kwota na mieszkańca, są to

oJpo*1.orrie wskaźniki, sąto środki z but}żetu srriny.
Pan Radny Emil Machul:
_zabrakło rozmów na komisji Buóżetu na tęn tęmat dlatego prosiłbym następnym

razęmżeby juroo b}1g 
"apisńe 

bo głosujemy. nie wiemy nad czym a pani Skarbnik

nie potrafi odpowie"dziee jŃa jest ńotą *Ói* zdaniem uchwała nie jest do końca

dobrze przygotowana.
Pan Radny Jan ZieloŃa:
_chciałem zazfiaczyó, że za poprzędniej kadencji nie było dyskusji na komisji na

ten temat.
Pan Radny Kowalczyk Władysław:
_ Dyskusja na Komisji nic by nam nie dała bo i tak na niej nie byłoby Radnych, Na

przyszłość jak Radni ,nuaują środki do buóżetu wę wrześniu to mogąwystąpić o ten

furrdur" ale to będzie na rok 2014 rok,

Pan Wojt Przemysław Łysak; 1 j: r_ *j.._, +^1, 
.

-Do tej pory nie było takich wnioskoq ttzęba by kosztem bu&zetu gmĘ takt

fundusz utworzyć, io nie jest tak jak kiedy§, że on się tworzył z podatków,

Uszanujmy tez głos sohysów, od ktoiych nie słyszę czy popierają ProPozYcje Pana

Sikory i pana Machuia. Chcemy oo te_go. podejść 
_ 
rozsądnie, ale cąśó tej

odpowiedzialności przypadłaby 
-*Jtyro, 

,ńóń mieliby w radach sołeckich te

środki do rozdysponowania.
Pan Radny Emil Machul:
_Panie hzewodni czący proszę rwroció uwagę Wojtowi, poniewż ja tylko zapytałem

o kwotę na mieszkń; u wo3t mi sugeruje konkretne zdanie,

Przewodniczący Rady Pan Grzęgorz Skiba:
_prosiłbym Sohyso*, z.uy się tólejno wypowierlzieli, Poniewaz jest nacisk od stronY

niektórych Radnych czy ten f*ridor" sołecki jest adekwaĘ do tego czy jest

racjonalny do cąmności ktorę wykonujecie. przeprowadźmy nieformalne głosowanie

kto jest zaĘm funduszem?
Wyniki nieformalnego głosowania soĘsow w sprawie za utworzeniem funduszu

sołeckiego:
?sohysów ,,przeciw"
2 sołtysow ,,wstrzymało się"

Pan Radny Stanisław Cedro:
_za poprzedniego wojta mówiono, zeby bućżetu nie rozdrabniaó i tak też



przegłosowała poprzednia Rada. Chciałbym wiedzieć ile jeden przepust miałbY

kosztować bo składałem wniosek o zrobienie sześciu takich przepustow.

Zastępca Wojta Pan Paweł Marwicki:
-My organizujemy duł przetng na remonty w ktorych są ujęte przepusty,

,ryrrrróńe rowów i w ten sposób wykonarrie tych prac jednym duzym przetargiem

jest o wiele tńsze.

przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczytuje treŚc uchwĄ w sPrawie nie

wyrazenia zgody na wyodrębnienie w bu&źecie gminy środków stanowiącYch

fundusz sołęcki.
W głosowaniu bierz ę udziŃ 15 Radnych.
Wyniki głosowania:

-10 radnych,,z*'
- 1 radny,,przeciw"
- 4 radnych,,wsffzymało się"

Uchwała Nr XVIIU129120L2 stanowi zńącnlk do protokołu.

Ad4pkt5
pan Przęwodniczący Rady Grnrny Grzegorz Skiba przekazń głos Parri Dorocię

Matuszewskiej pełnomocnikowi ds. profilaktyki, która poinformowała, żę w
zwipku " pot r.ą wprowadzenia zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych arazWzeciwdziałania Narkomanii na rok

20Iż nalezy w rozdziale V zwiększyć koszt zadania 6 o kwotę 1006,90zł. a tYm

samym zmnielszyó łączny koszt zadania 3. Zmiana ta podyktowana jest

wprówadzeniem nowych paragrafów tj 4120 składki

na Fundusz Pracy na kwotę 6azł, 428a - zakup usług zdrowotrrych na kwotę 80zł.,

natomiast pozostającą kwotą zwiększyć paragraf 4110 składki

na ubezpieczenia społeczne.
W ramich zadania 6 naleĘ przenieśc środki pienięzne w wysokości 8000zł.

z paragrafu 4170 - wynagrodzenia bezosobowe na paragraf 4390 - zakup usług

ouejmujących wykonanie ekspertyz , analiz i opinii. Zmiana ta wynika z faktu, tż

lekarze-biógli sądowi, którzy badają naszych pacjentów prowadzą własną działalnoŚĆ

gospodarrĄ Pooudto w ramach zadania 3 z uwagi na wybor ofeĘ osoby ftzycznej

na przeprowadzenie warsztatów profilaktyczrrych w szkołach

z tęrenu naszej gminy wymogi księgowości nakazują przeniesienie Środkow

pienięznych w wysokości 4000zł. zparagrafu 4300 - zakup usług pozostałYch

na paragraf 4|?0 - wyna$odzenia bęzosobowę.

przewodniczący Rady Gminy Crrzegorz Skiba odczytuje treść uchwały w sPrawie

zmiany och*ały Nr XVU1 rclzal2 zatvłierdząjacej Gminny Program Profilaktyki i
Rozwiąąrwarria problemow Alkoholowych oraz PrzeciwdziŃania Narkomanii

w Gornie na2012 rok. W głosowaniu bierze udział 15 Radnych.

Uchwała zostńa przyj ętaj edno gło śnie .



Uchwała Nr XVIIVI31Da1Z stanowi zńącznk do protokołu.

Ad4pkt6
Głos zabrał Zastępca Wojta Pan Paweł Marwicki, ktory poinformował, iz w zwią,zku

z chorobą inkasenta podatkow lokalnych w sołectwie Krajno - Parcele,

wi'rraczonego UchwałąNr V/34l11 Rady Gminy Górno z dnia7 marca 201l roku w

sprawie pobóru podatków w drodze iŃasa, wznaczeniu inkasentów oraz okreŚlenia

wysokośii wynagro dzenia za iŃaso oraz zbliżającą się datą poboru podatku, WÓjt

Gminy Gornó Zarządzeniem Nr 1L\an z dnia 1 marca 2012 roku wyznaczył na

inkasenta I raty podatkow za żOlż rok w sołectwie Krajno - Parcele Panią Marzenę

Jamrożek, 1ezÓIi poprzedni iŃasent wróci do zdrowia to od następnej raty będzie

mógł nadal pełnió swoja funkcję.
Pan Radny Jan Sikora:
_Mam pytarrie do Pana Wójta, mówisz Pan, ze nie ma potrzeby, przecieżjuz pierwsza

rata minęła, już podatek został zebrany. Zarządzeńe, żeby miało moc Prawną
powyzej 30 dni to zatwierdza go Rada Gminy, do 30 dni jest to zarządzenie Wojta.

Myślę, ze nie ma potrzeby zatwierdzania dzisiaj tej uchwaĘ.
Zastępca Wojta Pan Paweł Marwicki:
-artv^t uł 41 Ustawy o samorządzie gminnym mówi wprost, że w przypadku

niecierpiąc ym nrłłoki przepisy porządkowe moze wydać Wójt, w formie zarządzenta,

zarządŻenie takie podlega zatwierdzeniu na najbliższej sesji Rady Gminy.

przewodni czący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczyttrje treść uchwały w sPrawie

zatwierdzęnia zarządzenia porządkowego nr fi%alL Wójta Gminy Gorno z dnta

1 marca 2012 roku w sprawie określenia inkasenta podatku rolnego, leŚnego i od

nieruchomości od osób ftzycznych w sołectwie Krajno - Parcele.

W głosowaniu bięrze udział 15 Radnych.
Wyniki głosowania:

-1l radnych,,za"
- 1 radny,,przeciw"
- 3 radnych,,wstrzymało się"

Uchwała Nr XVIU13I1ż012 stanowi zńącznlk do protokofu.

Ad4pkt 7
pan Ńojt Przemysław Łysak poinformował, że zgodnie z § 14 ust.3 Statutu ZesPołu

ośrodków Zdrowia w Gornie Wójtowi Gminy jako Przewodniczącemu Rady

Społecznej przysfuguje prawo wnioskowania o odwołanie członka Rady i POwołanie
nowego.
Pan Radny Andrzej Łakomiec:
-Czy ta Rada źIe dzińńa lzy są do niej jakieś zastrzeżenia? Czy nie ma

powaznych spraw tzęba się zajmować jakimiś bzdurami.

jakiś

/

(/

l
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Pan Radny Emil Machul:
_ pan wojt podał podstawę prawną na klóra się powoŁał teraz chciałbym usĘszec

uzasadnienie.
Pan Wojt Przemysław Łysak :

_podałęm uzasadnienie i ten statut wyraznie mówi , że przysługuje mi tŃię prawo,

ten dokument podpisany jest ptzęzbyłego Przewodniczącego RadY- Jana Sikorę, jest

to statut wedfug klorego *uŚi*y się kierowaó i to jest uzasadnienie i nic tu nie ma

o uzasadnieniach dodatkowych.
przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczytuje treśó uchwały w sPrawie

odwołania członka Rady Społecznej Zespołu Ośrodkow Zdrowia w GÓrnie.

Odwołanie Pana Jana Sikory.
W głosowaniu bięrzę udział 15 Radnych.
Wyniki głosowania:

- 9 radnych,,za"
- 4 radnych,,przeciw"
- 2 radnych ,,wsffzymało się"

Uchwała Nr XVIDI32I20I2 stanowi zńącznk do protokołu.

Ad4pkt8

pan Wójt przemysław Łysak zawnioskował o powołanie nowego członka w osobie

Pana StanisławaAnioła, który wyraził zgodę.
przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczytuje treść uchwały w sPrawie

powołania członka Rady Społecanej Zespołu Ośrodków Zdrowiaw GÓrnie.

W głosowaniu bierze udziaŁ 14 Radnych (Pan Radny Stanisław Anioł nie bierze

udziału w głosowaniu)

Wyniki głosowania:
- 11 radnyQh,,za"
- 1 radnych,,przeciw"
- 2 rudnych ,,wsfrzymało się"

Uchwała Nr XVIIVlTnan stanowi załącznik do protokołu.

Ad4pkt9
Pan Radny Jan Sikora:

Nie wstydz się Pan, miej Pan odwage powiedZieć co było przyczyn%jestem w

komisji Rozwbju, pÓ*i.d"iał Pan ,że niejestem, odwołaj mnie, rylko z RadY mnie

nie odwo łasz, ęhrześniku, lzym ty jesteś?

Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba :

Do rzeczy Panie Sikora, odbieram Panu głos, porusza Pan sprawy rodzinne.
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przęwodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczytuje treść uchwaĘ w sPrawie

odwołani a człatłkaRady Społecznej Zespołu Ośrodków Zdt owia w GÓrnie.

Odwołanie Pani Małgorzaty Stępnik.
W głosowarriu bierze udział 15 Radnych.

Wyniki głosowania:
- 11 radnych,,za"
- 4 radnych,,przeciw"
- 0 radnych,,wstrzymało się"

Uchwała Nr XVID1342al2 stanowi zńącznk do protokołu.

Ad 4 pkt 10

pan Wojt Przemysław Łysak zawnioskował o powołanie nowego członka w osobie

Pani Marzęny Jamrożek, która wyaziła zgodę.
przewodn iciący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczytuje treŚĆ uchwałY w sPrawie

powołani a cziotkaRady Społecznej Zespołu Ośrodków Zdrowia w Gornie.

fu głosowaniu bierze tldziŃ 14 Radnych (Pani Radna Marzena Jamrozek nie bierze

udziału w głosowaniu)

Wyniki głosowania:
- 10 radnych,,za"
- 1 radnych,,przeciw"
- 3 radnych,,wstrzymało się"

Uchwała Nr XVIIV13512012 stanowi zŃączrtk do protokołu.

Ad 4 pkt 11
przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczytuje treść uchwały w sPrawie

odwołania czionka Rady Społecznej Zespofu Ośrodkow Zdrowia w Gornio.

Odwołanie Pana Emila Machula.
W głosowaniu bierze udział 15 Radnych.
Wynlki głosowania:

- 8 radnych,,za"
- 5 radnych,,przeciw"
- 2 radnych,,wstrzymało się"

Uchwała Nr XVIIVl36na]p stanowi zńącznk do protokołu.

I2



Ad 4 pkt 12
pan Wój t przemysław Łys ak zavłnioskował o powołanie nowego członka RadY

Społecznej w osobie Pana Tadeusza Kmiecia, ktory wyraził zgodę.
pan Radny Emil Machul zgłosił na członka Rady Społecznej Pana Janusza

Bednarza, który nie wyraził zgody.
pan Radry Adndrzej Łakomiec zgłosił na członka Rady Społecznej Pana Tomasza

Tofila, ktory vryrazlł zgodę.

przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczytuje treŚĆ uchwałY w sPrawie

powołarria człbnka nadv Społecznej Zespołu Ośrodkow Zdrowia w GÓrnie.
'W 

głoso*aniu bierze udńał 14 Radnych (Pani Radny Tadeusz KmieĆ nię bięrze

udziafu w głosowanlu)

Wyniki głosowania:
- 10 radnych,,za"
- 3 radnych,,przeciw"
- 1 radny ,,wstrzymał się"

Uchwała Nr XVIIV I37 lż012 stanowi zńącznk do protokołu.

Ad 4 pkt 13
przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczytuje treść uchwałY w sPrawie

odwołania członka Rady Społecanej Zespołu Ośrodków Zdrowia w Gornie.

Odwołanie Pana lerzego Janusa.

W głosowaniu bierz e udziń 15 Radnych.
Wyniki głosowania:

- 10 radnyc,h,,za"
- 3 radnych,,przeciw"
- 2 radnych ,,wstrzymało się"

Uchwała Nr XVIIU138I2012 stanowi załącznik do protokofu.

Ad 4 pkt 14

Pan Wojt Przemysław Łysak zawnioskował o powołanie

Pana JanaZie\onki, ktora wyraził zgodę.
nowego człoŃa w osobie

przewodniczący Rady Gminy Grzegarz skiba odczytuje treść uchwały w sprawie

powołania człoŃa Rady Społecanej ZespoŁu Ośrodkow Zdrowia w Gornie.

W głosowaniu bierzeudziił 14 Radnych (Pan Radny JanZielonka nie biętzę udziału

w głosowaniu)

Wyniki głosowania:
- 10 radnych,,za"
- 2 radnych,,przeciw"
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- 2 radnych ,,wstrzymało się"

Uchwała Nr XVilVlr3gDan stanowi zńącznk do protokofu.

Ad 5 pkt 13

pani BarbaraWołczyk - kierownik Referatu Budownictwa i Rozwoju Infrastruktury

poinformowała, iz zgodnie z rozdziaŁęm 7 ustawy z dnia 21 sierpnia |997r

i gospodarce nieruchomościami właściciele nieruchomości uczestnicząw kosztach

budowy urządzeń infrastruktury tęchnicznej przez wnoszenie na rzecz gminy oPłat

adiacenckich. Przepisy te stosuje się także do uzytkowników wieczystych
nięruchorności gnrntowych, ktorzy na podstawie odrębnych przepisów nię mają

obowiązku wnoszenia opłat rocznych za użytkawanie wieczyste lub wnieŚli , za
zgodą właściwego organu , jednorazowo opłaty roczne za cńy okres uzytkowania

wieczystego.
przez budowę urządzeń infrastruktury technic zrrej ronlmie się budowę drogi oraz

wybudowanie pod ziemią , na ziemi albo nad ziemią przewodów lub urządzeń

wódociągowych, kanalizacyjnych, ciepłowniczych, elektrycznych, gazowych

i telekomunikacyjnych.
Następnie głos zabrńa Pani Radna Aneta Dudzik:
_Co w prąpadku kiedy osoba która ma takię oświetlenie partycypuje w kosztach

w przypadku wykonania projektu? Czy dotyczy to tez kanalizacji, która będzie

wykonywana. W ilu gminach stosuje się taka opłatę?

Pani Barbara Wołczyk;
-Każda inwestycja która 1est zaczęta, tą uchwała spowoduje ze mieszkańcy będę

musieli odprowadzić tę opłatę. Starałam się to szczegółowo omówiĆ podczas

posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Fublicznego. Taka oplatę stosuje się

w Miedzianej Gorze i od teraz w Masłowie.
Pan Radny lan Zielonka
-Chciałem 12aznaczyć ,że jest to dla dużej części gminy niekorzystne, Ponięwaz
będziemy objęci ta opłatąi nie wiadomo kiedy np. skorzystamy ztejkanalizacji, bo u

nas ona prędko nie powstanie a będziemy musieli ponosić koszty.

ZastępcaWojta Pan Paweł Marwicki;
-Jezeli wybudujemy jakąkolwiek infrastrukturę ktora podnosi wartoŚĆ tej

nieruchomości to od rozricy tej nieruchomości po wybudowaniu i przed

wybudowaniem mamy możliwość naliczenia.
Pan Radny Stanisław Anioł:
-Gdy oddam gminie pas ziemi darmo pod d.ogę, ezy będę w tych kosźach
uwzględniony?
Pani Barbara Wołczyk:
-Musi Pan to zawrzec w umowie i zostanie to uwzględnione.
Pani Dorota Kot:
-Jeżęli przeprowadzimy kanalizacje to wartość dziaki wzrośnie i zostaniemy
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obcią,zeni ta opłatą.
Pan Janusz Bednarz- Sohys miejscowości Radlin:
-Czyjest to obowią.zkowe i ęzy vnas juz kiedyś to było? IJwaźam, żenalvtryżSz} cZaS

taki;ń głupot nie uchwalać bo ci rządzący stracili już kontakt z rzeczywistoŚcią.

Często 
-pod.ru, rozrroszenia nakazów na podatek spotykam się Z niemiłYm

przfięciem. Chciałby żeby Pan Wojt zorgarnzował spotkanie dla sohysow, zeby na

nim był Pan Sekretarzi moze jeszcze policjant.
Pan Wojt Przemysław Łysak:
_oproci sesji Śą jeszcze kontrolę, dbając o budeęt gminy wychodzę Z taką

própozycją wszystko terazza\eży od tego co uchwali Rada Gminy.

Pan Andrzej Łakomiec:
-Czy u nas jest ściągana na teręnie gminy opłata klimaĘczna ile pieniędry w tamtYm

roku wpĘnęło ztego q/fuŁu do gminy.

Zastępca Wojta Pan Paweł Marwicki:
_opłata klimatyczna jest określona w odpowiednich przepisach i jest umieszczona na

odpowiednich wykazach i są to np. kurorty i nasza gmina nie znajduje się na tym

wykazie.
Rada Gminy proponuje wprowadzeni do tręści uchwały zapisu ,,l}Ya".
pani Wic.prr.*oanicząca Rady Aneta Dudzik odczytuje fieść uchwały w sprawie

ustalenia itawki procentowej opłaty adiacenckiej z ĘĄŃl wzrostu nieruchomoŚci

w wyniku wybudowania urząclzeń infr astruktury technicznej .

W głosowarriu bierze udział 15 Radnych.
Ww uchwała została jednogłośnie odrzucona,

Ad 4 pkt 16

pani Barbara Wołczyk _ Kierownik Referatu ds. Budownictwa i Rozwoju
Infrastrrrktury poinformowała iż, zgodntę z ań, 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy z dnia

8 marca 1990r. o samorządzie gminnym Q.t. Dz, IJ.z 200lr. Nr. 142, Poz,I59I ze

zmianami) radzie gminy przysługująkompetencje określania zasad zarządu mieniem
gminy. Niniejsza uchwała ma na celu uregulowanie zasad nabywania, zbywania

i obciązania nieruchomości, ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas

o^urróny dłuzszy niz 3 lata lub na czas nieoznaczony oraz sptzedń lokali

mieszkalnych i lokali uzytkowych. Zastosowanie określonych w uchwale zasad

winno przyazpić się do usprawnienia gospodarowania mieniem Gminy Górno.

Pan Janus z Bednarz- Sołtys miej scowości Radlin,
_Ja mam pytanie co do rze;zoznawcow, np. jeden z nich wyliczył metr działki 30 zł
aprzecież cęny na terenie gminy Górno dochodzą do 100 zł za metr.

Pani Barbara Wołczyk;
-Ceny sąnóżnicowane i to nie jest tak, że tak musi być, z tych aktow ktore mamy

podajemy orientacyjne wartości orientacyjnie wynoszą one od 50 do 180 złotYch.

Trzeba pilnować rzęczołnawcow bo oni to robią w przeróżny sposób. Nię musimy

zgadzaó się na tego rodzaju wartości.
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Zastępca Wojta Pan Paweł Marwicki:
-Musimy dbaó o to aby uzyskać cenę dla nas zadowaląącą ale to on bięrze

odpowiódzialność za operat szacunkowy. Ta uchwała o ktorej pani kierownik mówi

to jest takie ogolne upoważnięnie żeby nie trzeba zakażdymrazcm zwoływaĆ RadY,

określa oru pio..dury kiedy to Wojt moze tą decyzję podjąć samodzielnie, będzie to

pewnego rodzaju doza zallfania. Podczas sprawozdania na sesji Wójt o PodjętYch
decyzjach i działaniach Radę Gminy poinformuje.
Pan Wojt Przemysław Łysak:
_Sąsiednia gmina stawiana za wzórjuz dawno ma takie uregulowania i uPrawnienia,

terizbędziómy mieli taki przykład wykup gruntow pod oczyszczalnie ŚciekÓw gdzie

tam są żądania trochę *yzrrc niż ceny gruntow z wkazll Pod takie inwestYcje

będzie zakaZdymrazem taka zgoda pofrzebna.

Pan Radny Wadysław Kowalczyk.
_Jak to uęazle tęłazrozwią.zane z tymi terenami wykupionymi pod oczYszcza|nię bo

jest wykupiony grunt a drzewa rosną doĘrchczasowego właściciela, Była mowa, że z

irr*irą budow} drr"*ubędą wycięte i dowiezione na podworko a z tego co wiem on

chyba nawet nie dostanie pozwolenia na ich wycięcie. Zgodnie z przePisami

priynajmniej raz w roku grunty te powinny być wykoszone. Jezeli mY tego

*y*u§u*y 
-od 

*rryrtkich rolników a gmina jako rnząd sama tego nie robi to jak to
będzie wyglądało?
Pan Sekretarz Jacęk Pirog;
_projekt uchwaŁy zawiera zapis o obciąZeniach prawnych cą,|i ograniczonych

prawach rzeczowych wymienionych w kodeksie cywilnym.
Pan Radny Andrzej Łakomiec:
-Mozna by wysłaó pracowników interwencyjnych, wykosiĆ to i na pewno z tego

byłyby duze pieniądze dla gminy bo ja wiem, że mieszkńcy dotacje biorą.
pani Helena Jamrozek _ Kierownik Referatu Rolnictwa i Ochrony Srodowiska:
_Są programy rolno środowiskowe a|ę z tego co więm dotyczą one osób fizYcznYch,

gmina nie moze wystąlić o te środki.
Pan Radny Emil Machul;
_Mam pytanie do § 24, w tym momencie dajemy Wojtowi mozliwoŚĆ zawierania

umoą bo *gr.*entowaliśmy to usprawnieniem pracy trrzędu, czy dużo jest takich

wnioskow? Jężeli nie to po co w ogóle jest ten zapis? To po częŚci ogranicza wiedzę

samych Radnych, bo o podjętych dzińaniach dowiemy się po czasie,

Pani Barbara Wołczyk:
-Takich wniosków nie ma duzo, często w innych gminach taki był \Mymóg kontroli ,

ustawa mowi _do 3 lat , powyzej 3 lat potrzebujemy uchwaĘ Rady Gminy ,WszYstko
jest podawane do wiadomości publicznej tylko to trzeba śledzić na tablicY ogłoszeń

lub w prasie.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Skiba:

-Czy wnioskuje Pan aby w § 24 pkt 2 wykreślió?
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Pan Radny Emil Machul:
-Tak, wnioskuję tez aby był zapts ,,nie dłlńszy niż 3 lata". Nie chcę zebYŚmY się

dowiędzieli o decyzji Wojta po czasie . Tę rzęczy byty na Komisji o ktorej ja nic nie

wiedziałem, nie zostałem na nią zaproszony. Tak samo mozę być z jakąs

nieruchomością Pan Wojt podpisze jakąś dzierzawę po czym ja jako Radny dowiem

się po fakcie,
Pan Radny Jan Sikora:
-W zeszł} tygodniu byłem u Pani Skarbnik, zaraz Pan przyszedł, że ja przyszłem

przesłuchiwaó, a ja przysńęmpo informację.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzęgorz Skiba:

-IeżęIi się pan ę71IJę arużony proszę napisać skargę na piśmie do WojewodY, że Panu

ktoś uniemożliwił udzielenia informacji publicnej.U niektorych RadnYch widzę, Że

jest podejrzenie, zę tu w pracy niektorych urzędników lub w zarzadzeniach Wojta

p.""p.o*dza się przestępstwo. Urząd Gminy działa jawnie i w granicach Prawa"

Pan Radny Andrzej Łakomiec:
-Jeżelipan wojt Wdzierżawi to co radni późniel będąmogli zrobió? Co Radni mogą

teraz nobićna temat jednoosobowej decyzji wyłączenia światła?

Głosowanie nad wnioskiem Pana Emila Machula w sprawie wYlaeślenia w § 24 Pkt 2

W głosowaniu bięrze udział 15 Radnych.
Wyniki głosowania:

-5 radnych,,za"
-6 radnych,,przeciw"
-4 radnych ,,wstrzymało się"

Przewodnlczący Rady Gminy Grzegorz
zasad gospodarowania nieruchomościami
W głosowarriu bierze udział 15 Radnych.
V/yniki głosowania.

- 12 radnych,,zt'
- 2 radnych,,przeciw"
- 1 radny ,,wstrzymał się"

Skiba odczytuje treść uchwały w sprawie
stanowiącymi własnośó Gminy Górno

Uchwała Nr XVIIVI40I2012 stanowi zńącznk do protokołu.

Ad 4 pkt 1l
ZastępcaWojta Pan Paweł Marwicki:
_Już Państwo na poprzedniej sesji Rady Gminy byli poinformowani o Ę,m, żę

wpbwają wnioski od mieszkańcow o chęci wykupu mieszkan, mowiliŚmY o tYm

rońiez na komisji oświaty, wiemy ,że zatym idą koszty, te budynki są do remontu.

Ta uchwała jest io wstęp aby rozpocząć procedurę, aby te mieszkania w domach

nauczyciela naterenie gminy zostĄ wycenione iprzeznaczone do sPrzedazY.
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Pan Radny Jan Zielonka;
-Mam uwagi co do ,upłrutej uchwaĘ proponuję taki zapis w jej tytule : ,,uchwała

w sprawi " 
prr"^uczarńado sprzedazy lÓkati mieszkalnych w domach nauczYciela w

miejscowosci nęczków" poni ewaz,poprzedni zapis dotyczyłby wszystkich na terenie

Gminy Górno. Do tej pory już przedyskutowana była sprawa na spotkaniu wiejskim

w nęóztowie gdzie miesrkancy nie wyrażalt sprzeciwu. Stosownie do tej sYtuacji

trzebaby zmienió zapis w § 1.

Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba:

-właścicielem tych iokali jist sńorząd wiąze się to z zainvłestowaniem duzych

kwot pieniędzy, więks"osć budvnkow jeśt do remontu, szczegolnie Dom Nauczyciela

w Bęczko*i., było tam też zebranlę wiejskie na którym nie było sprzeciwu

mieszkańców co Óo tej krvestii. parri Dyrektor podkreślała, że potrzebne są Pieniądze

na remont szkoĘ w tej miejscowości. zasadne jest aby zainwestować w szkołę a nie

w Dom Nauczyciela. ń.os"ę aby radni się zastanowili czy mamy inwestowaó w dom

Nauczyci ela czy w szkołę?
Pani Radna Dorota Kot:
-Na komisji oświaty nie omówiliśmy szczegółów np. jakie są czynsze jak naprawdę

jest z ogrrÓ*uniem, nie było podejmowanych decyzji co do sprzedazy tych Domoą
"dlatego-nie 

chciałaby* uuy-mówiono, że Komisja Oświaty Podejmowała jakieŚ

decyzje, rozmowę iukot rŹyliśmy tym, żę na następnej Komisji Oświaty będą

przygotowurr. *o).gołowe informacje. Jestem największa przeciwniczką sprzedazy

Domów Nauczyciela.
Pan Radny Andrzej Łakomiec-
-W Bęc*owie nie było negocjacji, była rozmowa, że ma być przeprowadzone

głosowanie, ale było mowione, Ź, to niezgodn e Z prawem bo nie ma punktu w tej

iprawie * po."ądk, zebrania, żę miało byc to na następnym zebraniu. Jedni

mieszkańcy są za inni przeciw, na zebraniu było mało osób. Jestem za tYm, zebY to

przenieś na następną sesję. To był grunty wspolnoty wiejlkiej. co z tymi

mieszkańcami, łtorrvlum mieszkają? Róbmy jednakowo wszędzie- PowiedziałPan

mieszkńcom,ze ,ralpier* będzie spotkanie a potem dopiero trafi to na sesje a tu jest

odwrotnie.
Pan Wojt Przemysław Łysak:
-To jest nieprawda, to jest Pana bajkopisarstwo,

Przewodniczący Rady Gminy Gtzegorz Skiba:
_ByŁy wójt pówiedział, że anby toluz dawno zrobił Ęlko tam miesrkaŁajego siostra

i tó mu by1o nie na rękę. pytam pana czy jest pan za Ęm, żeby inwestować w Dom

Naucryci ela czy w szkołę w Bęczkowie?
Pan Radny Jan Zięlonka.
_Mam s§czność z mieszkńcami Bęczkowa i większośó jest za sPrzedaZą. WÓjt

Krolicki tezbył za sprzedńąĘchDomow Nauczyciela i konsultacji z mieszkańcami

nie było.
Pan Wójt Przemysław Łysak:
_Duzo Śię mowi tylko za mńo w tym treści, z własnością tu nie ma zadnego
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problemu, to są grunty grninne a nie sołeckie, Na zebraniu mieszkańcy nie chcieli

w tym temacie ,iał"rue głosu, ani głosowaó ani konsultowac. Mamy PrzYkład starej

szkoĘ w Radlinie, gdzie grnina w ten lokal socjalny nie inwestowała, zostało to

doprowadzone do tuki.j sytuacji gdzienadzór budowlany wydał decYzje,Żę nie wolno

tam mies zkać i my teraz kuprrjemy kontenery mieszkalne, wydajemy z brrÓżetu

ogroilme środki. w eęczt<owie są one w bardzo zĘm stanie nP. konstrŃcja

balkonow" elewacja, instalacje wodne , elektryczne to wszystko jest do v{Ym:ranl, a Za

tym idą ogromne koszty. Podobna sytuacja jest w Woli Jachowej.

Pani Kierownik SZOS Barbara Raczyńska:
-przypominam,ze leją się dwa piece w Bęczkowie, dla mnie to jest Problem nufirer

jeden, to kosź * g.*i.uch 80 tysięcy złotych,jest to jedyna szkoła gdzte nie mamY

wejścia takiego jak w innych szkołach łlko jest to stare metalowe wejŚcie.

Pan radny Andrzej Łakomiec:
_proszę o zapisanłe, ze pieniądze ze sprzedazy tego domu zostaną Przęznaczone na

remont szkoĘ.
Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba:
-oczywiście, 

- 
że tak będzie to jest uchwała intencyjna, dopiero jak będziemY

podejmowaó uchwałę to mozemy zazrnczyó że środki za tęn budynek zostarrą

przeznaczone na remont Zespofu Szkoły w Bęczkowie. Musi Pan Łakomiec

złozumięć ze sytuacja Domu Nauczyciela w Bęczkowie to jest ,,nóż na gardle" dla

gminy, kontrola przyśle nam nakaz remonttr bądż opuszczenia budynku_

Pan Radny Stanisław Cedro:
-po świętach będzie zebranie wiejskie, niech wypowiedzą się mieszkańcy na tema

Domu Nauczyciela w Woli Jachowej.

Głosowanie nad wnioskiem pana Jan zielonki w sprawie zmtany zapisu w tytule

uchwały - ,,uchwała w sprawie ptzeznaczania do sprzedazy lokali mieszkalnYch

w domaclr naucryciela w miejscowości Bęczkow" orazzapisu w § 1 ,,,Przezrtacza się

do sprzed aĘ \okalemieszkalne w domach Nauczyciela w miejscowoŚci Bęczków".

W głosowani bierze udział 15 Radnych.
Wyniki głosowania:

-11 radnyQh ,,za"
-3 radnych,,przeciw"
-1 radny ,,wstrzymał się"

przęwodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczytuje treść uchwały w sPrawie

przeznaazania do sprzedaĘ lokali mieszkalnych w Domach NauczYciela W

rniejscowości Bęczkow
W głosowaniu bierzeldział 15 Radnych.
Wyniki głosowania:

- 11 radnych,,za"
- 3 radnych,,przeciw"
- 1 radny,,wstrzymał się"
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Uchwała Nr XVIIV t4llz012 stanowi zńącznk do protokołu:

Pan Wojt Przemysław Łysak:
Wystąpiłem z piojektem uchwały, ktora doĘczlŁa Domow Nauczyciela na tęrenie

caiej gmrnv .Ó ,ri. jest rown oznaczfle z tym, że staralibyśmy się większośó tYch

tot<au oaoać tym mieszkńcom ,którzy tam mieszkają i będą mieszkać.

Pan Radny Stanisław Anioł:
-w naszej ,"t ot. potrzebne sąjeszcze dwa pomieszczenia nie ma np_ stołowki.

Ad 4 pkt 18
pani Helena Jamr ożek _ kierownik Referatu Rolnictwa i ochrony Środowiska

poinformowała, iz Duzym probleme m) z ktorym od lat boryka się nasza gmina są

wałęsające się bezpańskię pŚv. Z kazdym rokiem wzrastająkosźy wyłapywania u nas

,*ier"ąt bezpańslich. TYlko plarrowane działania zmierzające do ograniczenia

populacji zwterząt, majdowanii im nowych opiekunow (adopcja) araz edŃacja

nur"v.t mieszkańców może przllczllnió się do częściowego rorwiązania tego

probiemu, Zgodnie z art.lla ustawy z dnia2l sierpnla t997 roku o ochronie młierząt

iłada Gminy w drodze uchwały przyjmrrye progmm opieki nad zwierzętami oraz

zapobie gaj ący bezdomno ś ci nv ietząt, obej muj ący w szcze gólno ści :

sterylizaóję r"u kastrację zwteru$, poszukiwanie nowych właścicięli dla rwlerz$,

usypiarrie siepyct, miotów. prryjęcie powyższego programu pozwoli ograniczyć na

teienie ourr..i gminy zjawisko bezdomności zwierząt, stanowiące zagrożenle dla

ludzi oraz powodrrjącó cierpienie zrvierząt. Realizacja tego programu bedzie

limitowana wysokością środkbw przęznaczonych w budżecie gminY na realizację

tego programu w danym roku.

przewodniczący Rady Gminy Gtzegotz Skiba odczytuje treŚÓ uchwały w sPrawie

przyjęcia ,,nograrn, opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zaPobiegania

bezdomności zwierząt" na tęrenie Gminy Górno"

W głosowaniu bierze udział 15 Radnych.
Uchwała zostaje przyj ęta j ednogłośnie.
Uchwała Nr XVIIy142I201ż stanowi zŃącznk do protokołu,

Ad 4 pkt 19

ZastępcaWojta pan paweł Marwicki poinformował, iz straciła moc ustawa o sPorcie

kwalifikowanym, zastąńła ja ustawa z dnia 25 czerwca 2010 roku o sPorcie.

W nviązku z powyżs"v* j.rt.śmy zobowiązań w drodze uchwĄ okręŚliĆ warunki

i tryb wspierania ronvoju sportu w Gminie Górno. Podjęta uchwała Pozwoli na

udzielenie dotacji klńóm sportowyffi, 3 takżę ptzyczyni się do dobrego rozwoju

sportu na tęręnię Gminy Górno.
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PanAndrzej Łakomiec;
_Na wakacji mozna by utwo rzyć szkółkę piłki ręcr-nej, rozmawińem z trenerem Vive

Targów Kiilce, koszt przeprowadzęntatakich zajęć to 1200 zł.

przewodniczący Rady Gminy Grzegorz skiba odczytuje treść uchwały w sprawie

warunków i trybu wspierania rozwoju sportu ptzęz Gminę Gorno

W głosowaniu bierze udział 15 Radnych.

Uchwała zostaj e przyj ęta j ednogłośnie.

Uchwała Nr XvilUI43lżOlż stanowi zńącznk do protokołu.

Ad 4 pkt 20

ZastępcaWojta Pan Paweł Marwicki:
_5 marca wpĘnęło do nas pismo ze Związku Miast i Gór SwiętokrzYskich, ktorego

rownież jesieśm} członkiem z prośbą o przyjęcie stanowiska na sesji Rady Gminy

w *p.Ńi. istniejącej sytuacji w oświacie. Jak wiemy problemy te dotyczą

więkizości gmin 
"na -terónie 

kraju. Wielu nauczycieli dojeż&ża do nas z Kielc

u ot 
"y-uje 

dodatek wiejski, w ten sposob tworąrmy fikcję, która jest poparta

przepisami , finansujemy to ze swoich wydatkow,

Pan Radny Wadysław Kowalczyk:
_Zgadzam się z tym projektem uchwaĘ Karta Nauczyciela to Przekleństwo dla

Sńorządu. Musimy uboi"ądkować sprawy wewnętrzne, 1uż rorł-,ice zamknęli duże

gimnazjum i szkoię iodstawową lvysyłając dzieci do szkoł do kielc, waruŃi

lokalowe mamy do-bre ale i słabe *vnił. nauczanła, o których mowi kontrola

zewnętrzna. Koiej nym problemem j est przerost zatrudnienia.

Pani Barbara Raczyńska Kierownik SZOS:
_Marrry nauczycieii ,ru urlopach chorobowych, często etaĘ się dńlują dzieci jest

mniej ale nauczyciela mianowanego nie jest tak łatwo zwolnic trzębato odPowiednio

udokumentować zmianami organizacyjnymi,
Pan Wójt Przemysław Łysak: . l
_Uchwała nie budzi *ąipli*ości, wyniki nauczania mamy gorsze niż w sąsiednieJ

gminie gdzie jest jednó glmnazjum, zatr:vdnienie mamy wysokie. Nie chcemy

zatrudniac nowych Ósob, aódatet motryacyjny i socjalne mamy vłyższy niż w innej

gminie,
PanRadnYAndrzej Łakomiec: 

-. \I/ innrrnh rrrrinąr:h wńit iest l ,d
_Trzeba zachęcić dzieci do nauki. w innych gminach wójt jest sponsorem nagro

a u nas lczeńdostanię jak sobie sam kupi nagrodę, musi wpłacać na komitet,

Pani Barbara Raczyńska Kierownik SZOS;
_ Szkoła która na koniec roku wyrożria się najlepszymi wynikami nauczania dostaje

nagrodę V/ojta w postaci książek i taką szkołą w zeszĘm roku było Giminazjum w

Bęczkowie.

V
A
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przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczytuje treŚĆ uchwały w sPrawie

przyjęcła stanowiska w zakresie oczekiwań gminy co do efekĘwnej realizacji zadń
oświatowych.
V/ głosowanitr bierzęudziń 15 Radnyclr.
Uchwała zostaj e przyj ęta jedno głośnie.

Uchwała Nr XVIIV144I2012 stanowi zńącznk do protokołu.

Ad 4 pkt 21

Pani Barbara Raczyńska - Kięrownik SZOS:
_W tej chwili do Gminnego Przedszkola w Cedąmie zapisało się 100 dzieci ,

a miójsc mamy 50 w boa"ia" przedszkolnym i 20 w trw ,,zerówce",

"up.oporrowaliśmy 
zeby opłata wynosiła 39 zł za każda rozpoczętą godzinę zajęó

eóukacyjnych, czyli daĘ dziecko ma tak jak było poprzednio 5 godzin za darmo.

Pan Radrry Władysław Kowalczyk:
_Trr gdzie mogtibyśmy dostać dotację to nam dzieci uciekają a to co na rlasz koszt to

mamy ażza dużo clrętnych.
Pan V/ojt Przemysław Łysak:
-Mamy ogromną szkołę w Cedąmie, cel jest taki aby

tej szkole zostały.

te dzieci z przedszkola dalej w

przewodn iczący Rady Gminy Grzegorz skiba odczytuje treść uchwaĘ w sprawie

ustalenia *yrót oS.i opłaty za świadczenia prowadzonego przez Gminę Gorno

Gmirrnego Przedszkola w Cedzynie,
W głosowaniu bierz ę udziŃ 15 Radnych.
Uchwała zostaje przyj ęta j edno głośnie.

Uchwała Nr XVIIV l45lż012 stanowi zńącznk do protokołu.

Ad 4 pl<t22

Pani Barbara Raczyńska - Kierownik SZOS:
_po podjęciu uchwały intencyjnęj .na ostatniej sesji w sprawie utworzęnia ZesPołu

szt<oł w Górnie i woli Jachowej Świętokrzyski ktlrator oświaty wydał pozytywną

opinię w tej sprawie i efektem tego jest projekt tej uchwały.

przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczytuje treŚÓ uchwały w sPrawie

utworzenia Zespołu Szkoł w Górnie
W głosowarriu bierze udział 15 Radnych.

Wyniki głosowania:
- 9 radnych,,zd'
- '5 radnych,,przeciw"
- 1 radny ,,wstrzymał się"
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Uchwała Nr XVIIV 146lż012 stanowi zńącznk do protokołu.

Ad 4 pkt 23

przewodniczący Rady Gminy Grzegorz skiba odczytuje treść uchwały w sprawie

utworzenia Zespołu Szkół w Woli Jachowej
W głosowaniu bierz ę udziń 15 Radnych.
Wyniki głosowania:

- 9 radnych,,za"
- 3 radnych,,przeciw"
- 3 radnych,,wstrzymało się"

Uchwała Nr XVIUl47l20t2 stanowi zńącznk do protokołu.

Ad 5 (punkt wprowadzony do porządku obrad- informacja Wojta o sytuacji w GOPS

w Gornie)
Pan Wojt PrzemYsław ŁYsak' 

n.. rrie ma n."er ma utrudnień dla_ośrodek pracuje w sposob ciągły, nie ma przerw \i{ pracy, nle r

petentów. Sytuacja o której og-ólrri. wiemy wynikła na podstawie donosu, bYłY

przesłuch ^iu, 
z-abrano dokumęntację z wielu lat dotyczącą funkcjonowania

placówki , zawieszona jest \il czynnościach do odwołania Pani Kierownik obecna jak

i pani Kierownik zlatpoprzednich. U nas jest bardzo duzy budzet GOPS wchodząw

to zasiłki stałe i celowÓ, oiozywianie nawet dla dorosĘch w domach, zasiłek rodzinnY,

pielęgnacyjny. Bywają takie przypadki, ze niektórzy korzystają prawie z większości

wszystkich §ch zasiłkow.
Pan Radny Jan Sikora:
_ Ja mam pytanie odnośnie zatrudnienia głownej księgowej? Funkcje ta przez 7 tat

pełniła *oju córka, dostała wypowiedzenie 3 lutego bez świadczenia pracy z prawem
'ao 

*ynugr-o dzenia',potem funkcje księgowej pełniła Pani Salwa na zastęPstwie teraz

mnie doóhodzą ,iu.t y, ze jest zatrudniona jeszcze druga osoba, Kto pełnl tęraz

obowiązki kierownikai Na ieano miejsce pracuje tęraz trry osoby. Nie trzęba

narzekaó, że pieniędzy w GOPS - ie jak i w Urzędzie jest zamńo.
Pan Wojt Przemysław Łysak:
_Nie jesiem Kięiownikięm, pracownik został przesunięty między jednostkami, nie ja

jestem tam pracodawcą. Obówiązki Kierownika pełni tqaz ZastępcaKierownika.

Przewodnlczący Rady Gmrny Pan Grzegorz Skiba:

-Skąd Pan posiada informacje o sprawach kadrowych?
Pan Radny Jan Sikora:
Ja byłem nauczony, że płaci się za pracę i obojętni ę czy to jest moja corka czy ktoś,

a tu się płaci, a ona siedzi w domu.

Jak się Pan znasz cokolwiek na przepisach to skargę na Wojta moze rozpatrywać

jedynie Rada Gminy. Ja informacje posiadamzmojego telefonu.

Pani Radna Aneta Dudzik:



-Czy to była fonna donosu?
Pan Wojt Przemysław Łysak:
_To była nie"apowi edzlarra wtzyta komendy wojewodzkiej policji,

prresłuciliwanych było wiele osob w urzędzie, ja mam tylko takie wrazenie, żę ta

było skierowane tez w moim kierunku,

Pizewodniczący Rady Gminy Clrzegotz Skiba:

-Od tego jest Sąd i Piokuraturai nasza dyskusja jest tutaj na miejscu,

Pan Wojt Przemysłarv Łysak.
- Powiedział Pan, że 

-bi.r". 
pieniądze a nie pracuje, wszystko zostało zrobionę

zgodnie Z prawem , jeże\i r*uru Pun inaczej to niech Pan to zaskarĘ do Prokuratury,

Ad6
Informacj a Woj ta z dzińalnoś c i mi ędzyse syj nej :

Podpisałe m zarządzenie na podstawie ktorego od 2 kwietnia będzie zmiana

w gbdrinach p.u.y urzędu w poniedziałki od 7.30 do 15.00 , we wtorki 7 ,30

do 17.30" i środy, czwartki i piątki od 7,30 do 15,00,

23 lutego odbyło się spotkanie w urzędzie z Panem Kupisem w sprawie

ewentualnego wykupu gruntu pod chodnik, nie jesteśmy w stanie zaPłaciÓ tYIe

ile wynoszą oczekiwania
24_251utego odbyły się Rekolekcje Samorządowe W Skorzeszycach w ktorych

z Przewodniczącym wzięliśmy trdział

25 lutego odbyło się zebranie sprawozdawcze OSP \i/ Woli Jachowej

tLeszczynach
29 lutego miało miejsce posiedzenie Komisji Gospodarki Ładu i Porządku
publicznego na którym odbyło się spotkanie z dr przemyskim oraz

przedstawTcielem Re giónalnej ńyrekcj i ochrony Srodowiska

ż marca odbyło się spotk anle z Dyrektorem powiatowego urzędu pracy w

sprawie Targów pracy ktore odbędą się w Woli Jachowej

4 marcaodbyło się zebranie sołeckie w skorzeszycach

5 marca w zespole szkoł w krajnie odbyło się spotkanie mające na celu

promowanie pioduktow tradycyjnych, mozna było skosźować potraw

przygotowanych przez so*pod*rt*u agroturystyczne oraz Koła Gospodyń

Wiejskich zterenu Gminy Gorno
6 marca brałem udział w Konferencji Partnerstwo Publiczno - Prawne jak

rownież 10 _ lecię Innowacji Transferu Technologii

6 marca spotkanie LZS i GKS
1marca wiryta w ZEoRK-u gdzie tematem było min. oŚwietlenie Prrnktu

widokowego przy drodze wojewodzkiej

8 marca odbyła się wizyta u Wojewody

9 marca spotkanie z prezesem osp z woli Jachowej w sprawie pozyskania

środkow
10 marca odbyły się zawody samorządowców w krajnie zagórzu
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12 marca miała rniejsce komisja wyjazdowa Gospodarki Ładu i porządku

publicznego kiedy to oglądaliśmy tereny pod oczyszcza|tte ściekow

w Skorzęszycach
13 marca odwiedził nas redaktor Naczelny Echa Dnia Stanisław Wrobel

podpisaliśmy porozumienie dzięki któremu nasza gmina na łamach tej gazety

moze się promowaó
14 marca odbyło się rozstrzygnięcie przetargu na remorrty drog

18 marca odbyĘ się zebrania w Bęczkowie iLeszczynach

19 marca miało miejsce zebranie zorganizowane przez Prezydenta Kielc

w sprawie odpadow wysypiska śmieci w Promniku

22 marca komisja objazdowa Gospodarki Ładu i porządku publicznego

dokonała przeglądu dióg na terenie Gminy Górno, niestety nie udało się

objechać wszystkiclr
żż marcamiał rniejsce Turniej Wiedzy Pozarniczej

23 marca w IJtzę,dzLe Gminy odbyło się spotk anie z właŚcicielami gruntow

w Skorzeszycach
23 marca miało miejsce spotkanie w zarządzie Transportu Miejskiego

dotyczyło ono przedłużęnia linit 47 do Krajna

23 marca uczestnic zyłem w wywiadzie w Radio kielce w sprawie zalewu

w Cedzynie
ż6 marcaodwiedziła nas pani ze swiętokrzyskiego centrum oŃologii, będzie

Ll nas stacjonował cytomamobus, mieszkaŃi naszej gminY będą mogłY

skorzystać z bezpłatnych b adń
27 marca z panią kierownik Raczyńską braliśmy udział w spotkaniu

z Delegacją z Ukrainy w Szkole w Woli Jachowej

28 marca w Zespoie Szkół w Bęczkowie odbył się koŃurs ,, Ratujemy

i uczymy się ratować" na ktory zostaliśmy zaproszeni

28 marcaodbyła się wizja lokalizacji przystanku pod przedłażony kurs linii 47

Pani Barbara Wołczyk:
W pazdzierniku 2011 roku wpłynął wniosek, do Wojta Gmiiny Gorno

przedsiębiórstwa PPHU Jawal, ktore w 2004 roku nabyło grunt rolny, nowa ustawa

dńa możliwośc nie tylko osobom ftzycznym ale równiez osobom prawnym do

przekształcenia prawa uzytkowania wieczystego w prawo własności. My jako gmina
l z L _-Ł-J1-^_--^_:^

ilffió-1}rr.i g** , iastałsporządzony operat szacuŃowy, wartość użytkowania
- 1a\a\ -1 -^ ^^+-

piu*u wieiz}stegó * L"rrrryiuch wynosi 638.746 zł. jest to stawka 
l99_:] 

,Ł::y^
v -a,^+^il;driló'Ń"n ąwyższa jaka mogła być za użytkowanie tego terenu. Kwotę

230.000 ta firma ,uprŹrurrńcenie p**u własności miałby przelaĆ na konto GminY

Ad7
Pan Sekre tarz I acek Piro g:

Dostaliśmy pozytywną opinię z Ministerstwa Administracji i cyĘzacji
w sprawie u*ie.i."enia w Urzędbwym wykazie nam\r miejscowości Gorno - Osiedle
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Górno. zgodę na te działania daje wojtowi ustawa, wójt jest na etapie

przygotowinia o wydaniu decyzjł o przekształceniu prawa uzytkowania więczYstego

iłrirar_o*i w prawo własności, jest to powierzchnia 0,66 ha.

ZastępcaWojta Pan Paweł Marwicki:
Dostaliśmy korespondencje z Urzędu Gminy w Nowej Słupi, dotyczącą

zawaręiaumowy na priekazanie dotacji na odbudowę wiezy Klasztoru na SwiętYm

Krzyżu.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Grzegorz Skiba:

Do Rady Gminy wpłynęło pismo podpisane przez panią Annę wrobel

w sprawie przekształcenia działki 
- w miejscowości Bęczkow (PrzewodniczącY

odczytuje trese pisma ktore zostało załączone do protokołu). Szkoda, że nie ma tej

osoby. Czy ma pan pełnomocnictwo Panię Gała? To jest sesja Rady Gminy w tym

piśmie padają mocne słowa.
Pan Gała - mieszkaniec miejscowości Radlin:

Nie wzifiem ze sobąlełnomocnictwa. Ja cały czas mam te wszystkie

dokumenty. Wicewojt nie wie jat<a była sytuacja jak my walczyli o prąnvrocenie

działek budowlany.h, z.by moc się budowaó. Tam są trzY dziaki, to jest sPecjalnie

zrobione, zeby *oj. dzieci-się nie budowały, to się odbije na tym kto mi tak zrobił, to

mnie boli, Ze nie mogę wyfizymaó, to jest polityczna zagrywka, To ja się dziwuję, że

d|aczego Fan Sito ,ńuaui późńej i teraz chodzi i się śmieje, mówi - chodziłem Za

tamtyń Wojtem i mam budowlane , a że ty żeś był przeciwko to nie masz. Ęlko to
zabźy od Gminy i od Rady. Ja widzę co się dzieje w tej gminie, nie ma światła a]e w

szkole to świeci się do jed}nastej, dwunastej, jak się chce dokrrczyć to się dokuczy,

Zastępca V/ojta Pan Paweł Marwicki ;

Nie ma Pan na to żadnych dowodóW, to jest nagrywane, za ta co Pan tetaz

mówi publicznie bierze Pan odpowiedzialność
Pan Wojt Przemysław Łysak ;

widać ewidentnie, że to są grozby w moim kieruŃu, ja panu tam ntc nre

zmieniłem - ani kreski ani przecinką ja w pana majątkach nie siedzę , jak ma pan do

kogoś pretensje to tylko do siebie.
pan tvtarran Szlufik_SoĘs miejscowości Krajno Zagórze,.

Ja mam dwa problemy, rozstrzelniła się studzienka na dnrgiej PrzePomPowni,

drugim problemem jest dróga w stronę Wilkowa, do tej pory jeżł,zlli wszyscy

pŃatną dzińkąale tęrazjest wykopany rów i ludzie mająproblem z dojazdem do

p0l
Pan Tomasz Tofil- Sołtys miejscowości Cedzyna

od dwoch tygodni wozą duźe ciężarówki ziemi z Domaszowic przez tzlv

,,wygon" i ta dragi-zaazyfia się już psuć, niech się ktoś Ęm zainteresuje bo zaraz

irróiubędzię ja rimontować, koiejni sprawa jest sPrawa odwodnienia, mieszkńcY

dopytojąmnię o tę sprawę-
Pan nanak- mieszkaniec miejscowości Radlin:

Ja w sprawie boiska, obiekt sportowy nie może utrudniaĆ Ęcia mieszkańcow
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nie moze piłka walić w dom, niech gmina odkupi moj dom i ja się wyprowadzę,

światło'na okrągło się świeci, Jakie kroki zostaĘ poczynione na pismo z

Ministerstwa Spórtu? Mam nagrane w telefonie jak się Świeci całą noc na boisku

światło. Proszę zainstalować monitoring.
Przewodn|czągy Rady Gminy Pan Grzegorz Skiba:

panie Wojcie wnioskuję żeby pracownik z Urzędu Gminy pojechał i obejrzał tę

sytuację.
Pan Radny Wadysław Kowalczyk:

Proszę, Zeiy sesje nie zacrynĄ się tak późno bo wszyscy sąjuz zmęczeni,

Pan Radny Stanisław Cedro:
Proszę, żeby wywieźć tłucznia na drogę gminną 1 1011 Wola Iachowa 62.

Ad9
po wyczerpaniu wszystkich puŃtow porządku obrad, pan przewodniczący Grzegarz

Skiba zamknął obrady osiemnastej sesji Rady Gminy,

Na tym protokoł zakończono i podpisano.

protokolant
Magdalena Skowron
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